
Haluan kiittää henkilöstöpäällikkö Seppo Sarlinia linjakkaasta toiminnasta 
kaupunginhenkilöstön hyväksi. 

Henkilöstöjaoksessa on myös oltu uskaliaita ja tulevaisuuden on katsottu luottavaisesti. 

Erityisesti voidaan mielestäni nostaa mielenterveyden ongelmista johtuvien 
sairaspoissaolojen väheneminen. 

Kaupunki on tehnyt paljon töitä työhyvinvointiin. Kysyinkin, onko nyt tulossa uusia 
muutoksia henkilöstöetuihin. 
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